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Tuinbaas Chris van Egmond van het Heinose landgoed met enkele verse 
(winter)producten. © Ronald Hissink 
 
Raalter voedselbank wil op deze manier voorkomen dat 
Sallands lekkers naar de varkens gaat 

Courgettes die te lang in een schap liggen. Of pastinaken die zo ver over de 

datum zijn dat ze niet meer eetbaar zijn. Het is een probleem waar ze bij de 

voedselbank in Raalte regelmatig tegenaan lopen. Om verspilling van groenten 

en andere verse producten tegen te gaan, wil de voedselbank iets nieuws gaan 

doen: gratis maaltijdboxen aanbieden aan mensen met een kleine beurs. 

Dat is een idee van Chris van Egmond, de tuinbaas op het Heinose landgoed ’t Rozendael 

van Dolph baron van Ittersum en zijn vrouw, Judith Ann Regout. Het landgoed levert sinds 

het voorjaar van 2022 gratis producten aan de voedselbank die zijn geteeld in de eigen 

moestuin. 

De Raalter voedselbank verhuisde afgelopen nazomer van een krap onderkomen op het 

industrieterrein naar een nieuw pand op het MBI-terrein en is sindsdien niet langer een 

afgiftepunt, maar een soort supermarkt. Van Egmond: ,,De klanten kunnen nu zelf gratis 

kiezen uit de producten die in de schappen liggen. Ze krijgen niet meer een doos met allerlei 

spullen mee die door de voedselbank is samengesteld.’’ 
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Sommige groenten gaan ‘over de datum’ 

Vaak zijn de mensen die bij de voedselbank komen onbekend met bijvoorbeeld courgettes 

en pastinaken en de mogelijkheden van die groenten. Van die groenten blijven ze dan af 

omdat ze niet weten wat ze ermee aan moeten. Van Egmond: ,,Die producten liggen te lang 

in de schappen en zijn niet meer geschikt voor de klanten. Dat is natuurlijk zonde.’’ 

Om verspilling tegen te gaan, wil Van Egmond in samenspraak met de voedselbank 

maaltijdboxen gaan samenstellen. ,,Heel gericht gevuld, met bijvoorbeeld groenten en 

aardappelen en mogelijk een korte uitleg erbij. Een aparte winterstamppot bijvoorbeeld. Zo 

maken we de mensen bewust van onze producten en wat ze ermee kunnen doen en 

voorkomen we dat er te veel blijft liggen.’’ 

Voedselbank juicht plan toe 

De voedselbank is enthousiast over het idee van Van Egmond. Voorzitter Frans Rouwenhoff: 

,,Of het nieuw is, weet ik niet. Ik heb wel vernomen dat er voedselbanken zijn die hun klanten 

recepten meegeven. Maar maaltijdboxen? Daarvan heb ik nog niet gehoord. Wij juichen dat 

idee toe, het is een mooie manier om verspilling te voorkomen.’’ 

Rouwenhoff kan niet zeggen hoeveel producten te lang in de voedselbank blijven liggen. 

,,Moeilijk om dat in te schatten, het schommelt nogal. Dat is afhankelijk van de hoeveelheid 

die we krijgen van het landgoed. We gooien wat we overhouden overigens niet weg. Dat 

gaat naar varkensboeren in de regio die het aan hun dieren voeren. Maar dan blijft het 

zonde, want onze producten zijn natuurlijk bedoeld voor onze klanten.’’ 

Van Egmond en de voedselbank gaan binnenkort om de tafel om het idee verder uit te 

werken. Van Egmond: ,,De grootte van onze moestuin en het aantal vrijwilligers zijn het 

afgelopen jaar bijna verdubbeld. We hebben een groter aanbod en meer handjes. We gaan 

bekijken hoe en met wie we ons maaltijdboxplan kunnen uitvoeren.’’ 

 


